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The first ever trade edition of Tolkien's illustrated tale about the eccentric Mr Bliss, a
man notable for his immensely tall hats and for the girabbit in his garden, whose
whimsical decision to buy a motor car quickly becomes a catalogue of disasters.
Professor J.R.R. Tolkien invented and illustrated the book of Mr Bliss's adventures for
his own children when they were very young. The book was handwritten with lots of
detailed and uproarious colour pictures. This is a complete and highly imaginative tale
of eccentricity. Mr Bliss, a man notable for his immensely tall hats and for the girabbit
in his garden, takes the whimsical decision to buy a motor car. But his first drive to visit
friends quickly becomes a catalogue of disasters. Some of these could be blamed on
Mr Bliss's style of driving, but even he could not anticipate being hijacked by three
bears. As for what happened next - the readers, whether young or old, will want to
discover for themselves. Redesigned using new archival scans of Tolkien's original
drawings, MR BLISS is presented for the first time in a conventional trade format, sure
to delight Tolkien fans of all ages.

作者介绍: 

◆作者简介

J.R.R. 托尔金（J.R.R.
Tolkien），英国文豪，当代奇幻小说鼻祖。他不仅是牛津大学睿智的教授、四个孩子
温情的老爸，更是全球顶礼膜拜的魔幻文学经典《魔戒》（奥斯卡大赢家《指环王三部
曲》原著小说）《霍比特人》（2012—2015全球大电影《霍比特人》三部曲原著小说）
的作者。他的粉丝包括：英国王室、丹麦王室、奥巴马、J.K.
罗琳，乔治•马丁，蔡康永，姚晨……其作品系列全球已畅销2.5亿余册。

◆ 译者简介

多多，大名黄忆慈，英文名Christine
Huang，小学四年级，从五岁开始学习英语，爱幻想，喜欢讲故事，相信并热爱圣诞老
人，翻译有《圣诞老爸的来信》和《幸福先生》。

黄磊，演员、导演、编剧、歌手，北京电影学院教师。孙莉的丈夫，多多和妹妹的爸爸
，也是多多翻译《圣诞老爸的来信》和《幸福先生》的中文指导。
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英国

托尔金

英文

儿童文学

J.R.R.托尔金

英国文学

评论

托尔金自写自画的童话。里面有个长的像兔子的长颈鹿，叫Girabbit。2012年1月的生
日礼物。

-----------------------------
哈，发现了编校错误！

-----------------------------
一辆黄色新车带来的两日混乱。忍俊不禁。

-----------------------------
2017.11.26：体面人之间打交道就要按时早餐下午茶，在这点上隔壁护戒小分队的三位
霍比特人也贯彻得很好。长颈兔还真是Girabbit哈哈哈，养只兔兔好过冬！ 「Let's wait
till after tea, or have an early tea now!」 「All the same he did not put off breakfast, nor
did he hurry over it.」 「They said they knew he was a gentlemen all the time.」

-----------------------------
好蠢啊

-----------------------------
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书评

萌得不是一般二般哟。
虽然其他童书也很萌，世上也真有萌到化掉的绘本，但托尔金爷爷啊不，托尔金爸爸开
脑洞的绘本还是很不一样的！ 首先是封面
这是和《圣诞老爸的来信》一起拍的，红配绿！ 翻开第一页 内文长这样
去掉大大腰封后，露出毛茸茸布面！ 摸起来炒鸡酥糊~...  

-----------------------------
Mr Bliss_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Mr Bliss
	标签
	评论
	书评


